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Z A P I S N I K
sa 159. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 20. listopada 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

           Prisutni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za
komunalni  sustav,  imovinu,  prostorno uređenje i  promet;  Gordana Piskač,  pročelnica JUO  Grada
Delnica;  Tomislav Mrle,  voditelj  Stručne službe za obavljanje poslova tijela grada Delnica;  Đulio
Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  financije  i  proračun;  Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC-a;  Iva  Žagar,
djelatnica KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice.

           Ispričali: Katarina Mihelčić, Indira Rački Joskić, Zvezdana Jerković i Nikola Muvrin umjesto 
kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar. 

PLANSKI KOLEGIJ

DAVORKA GRGURIĆ
- Vrlo obimna dokumentacija za elementarnu nepogodu se prikuplja i ovaj tjedan poslat će se

prijava prema PGŽ.
- Nastavljaju se radovi  u Supilovoj  ulici,  Ulici  P. Krešimira IV, Zrinskoj ulici  i  rasteretnom

kanalu.  Nadzornom  inženjeru  obratilo  se  nekoliko  stanovnika  Supilove  ulice  koji  traže
obaranje ivičnjaka radi parkiranja iako imaju ulazne rampe. Gradonačelnik smatra da obaranje
ivičnjaka nije potrebno.

- Zaprimljene su ponude za izradu projekta Poslovne zone Kendar. Dobiveno je 8 ponuda koje
su otvorene, pregledane i ocijenjene. Ovaj tjedan izradit će se ugovori za projektiranje.

- Od sutra se  nastavljaju radovi  na cesti  prema Croatiji  koji  se  odnose na iskop,  polaganje
kabela te postavu dva stupa javne rasvjete.

- Izdavanje rješenja za komunalnu naknadu, komunalni doprinos.
- Prometno redarstvo.
- Kontrola radova KTD „Risnjak-Delnice“.
- Prikupljanje ponuda za fasadu i izmjenu krova na Dječjem vrtiću.
- Dogovori za advent.
- Bagatelna nabava za nabavu peleta.
- Očitovanje na Plan gospodarenja otpadom za RH.

IVA ŽAGAR
- Pripreme za advent, suradnja s Kotar festom.
- Izmjena internog akta u svezi fiskalizacije za blagdan Svih svetih.
- Postavljanje prometnih znakova i kanti za smeće na javnim površinama.
- Košnja i uređenje groblja.
- Redovno čišćenje ulica, parkova i trgova.
- Održavanje čistoće u zgradama.



- Nabava pločica za muški sanitarni čvor u zgradi gradske uprave.
- Redovna kontrola rada fontane.
- Rok za predaju ponuda za kubuse je 21. listopad.
- Gradonačelnik je zatražio da se prioritet stavi na groblja zbog blagdana Svih svetih.

DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Izrada Financijskog plana.
- Radovi s košarom.
- Priprema za inspekcijski nadzor u DVD-u.
- Redovite aktivnosti.

DAVORIN KLOBUČAR
- Opsežne pripreme za predstojeće prvenstvo u Inline hokeju koje se održava ovog vikenda.

Nastupaju ekipe iz Velike Britanije, Švicarske, Austrije, Danske i Hrvatske.
- U tijeku su svakodnevne pripreme za Hrvatski festival sportske rekreacije žena. Koordinacija

s TZ zbog smještaja ekipa, planiranje izleta za grupe u bližu okolicu.
- Formiran je Projektni tim za praćenje rada na Idejnom projektu za rekonstrukciju nogometnog

stadiona u Delnicama.
- GSC daje u najam kafiće. Za onaj u sportskoj dvorani nije bilo interesa a najam za „Pak“

dobio  je  kandidat  iz  Rijeke.  Gradonačelnik  je  zatražio  koordinaciju  u  svezi  adventskih
događanja  kada  mora  u  funkciji  biti  klizalište.  Svakako  je  potrebno  provjeriti  stanje
infrastrukture kako bi sve bilo spremno za zaleđivanje površine i otvorenje klizališta dan prije
prve adventske bajke koja će se održati 28. studenog.

GORDANA PISKAČ
- Svi radovi u Delnicama bi se ovoga tjedna trebali privesti kraju (ukoliko to vrijeme dozvoli).
- U tijeku je javna rasprava za UPU, 23. 11. je rok za dostavu ponuda, upućen je zahtjev za

mišljenjem prema PGŽ u smislu potrebe ocjene ili procjene plana na okoliš.
- Projekti  vezani  uz  muzej  poslani  su  na  suglasnost  kako  bismo  mogli  ishoditi  građevnu

dozvolu. Danas prema PGŽ ide dopis za njihova dodatna sredstva. Također se radi na projektu
Knjižnice i čitaonice.

- Problem preseljenja obitelji Zafirov koji ne žele u Dedin.

TOMISLAV MRLE
- Zahtjevi za otkup zemljišta.
- Upućen je dopis prema gruntovnici u svezi brisanja prava zaloga iz 1973. godine.
- Zemljišno knjižnom odjelu predan je zahtjev za brisanje zabilježbe izvlaštenja iz 1950. godine

na čestici koja je u vlasništvu Grada.
- Izrađena Odluka o imenovanju povjerenika Civilne zaštite.
- Od sutra s radom počinje besplatna pravna pomoć.
- Aktivnosti vezane uz advent.
- Izrada mjesečnog izvješća o socijali prema PGŽ.
- Odgovori na dopise za pomoć pri sufinanciranju.
- Još  nije  dobiveno  odobrenje  HZZZ  u  svezi  primanja  još  3  osobe  s  VSŠ  na  stručno

osposobljavanje.
- Poslovi  vezani  uz GIP te distribucijski  centar  za sve JLS Gorskog kotara i  priobalja (VII.

izborna jedinica).
- Nastavak poslova u svezi zapošljavanja portira u zgradi gradske uprave. Danas će prijedlog

Sporazuma biti  dostavljen svim institucijama koje  svoje  poslovne prostore  imaju u zgradi
Gradske uprave.

- Nastavak oslova oko unutarnjeg preustroja u JUO vezano uz odlazak kolege Majnarića.



ĐULIO JUSUFI
- Započela je izrada prijedloga Proračuna za 2016. godinu i projekcijskih godina.
- Izradit će se Odluka za srednju školu za nabavu informatičke opreme.
- Isplata sredstava za ogrijev. Radi se o socijalnoj kategoriji ljudi koji nisu otvorili zaštićene

račune te se javljaju problemi s time.
- Što se tiče likvidnosti Grada, danas bismo trebali zaključiti 2014. godinu.

Dovršeno u 8.30 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


